



إعلان

تعلن لجنة المقاصف المدرسية بوزارة التعليم و التعليم العالي عن رغبتها في
تأهيل شركات غذائية لتوريد الأغذية في المقاصف المدرسية للعام الدراسي 2020/2019م
و ذلك حسب شروط و مواصفات التأهيل التالية:

شروط عامة:

يبدأ توريد الأغذية للمدارس مع بداية العام الأكاديمي للطلاب يوم الأحد الموافق (25/ أغسطس/ 2019م).
يتم تأهيل الشركة لتقديم الخدمة لعدد محدد من المدارس؛ حيث تم توزيع المدارس في مجموعات حسب المناطق
الجغرافية.

شروط خاصة بالمورد:

أن يكون المورد مقيداً بالسجل التجاري، و لديه رخصة تجارية سارية المفعول صادرة من الجهات المختصة.
أن تكون لديه القدرة و الإمكانيات المادية و البشرية اللازمة للتوريد و التقديم، ويشترط إعداد و تجهيز الوجبات
الغذائية بنفس المحل الذي تم أخذ الموافقة عليه من الجهات المختصة دون غيره.
يجب أن يكون المورد مستعداً لتقديم الخدمة من تاريخ الموافقة عليه.
يجب أن يقوم المورد بتسليم الضمانات المطلوبة خلال أسبوع من إبلاغه بالموافقة على التوريد.
لا يسمح للمورد بالتعامل مع موردين من الباطن في إعداد و تجهيز الأغذية المحضرة مثل الفطائر
و الساندويتشات و السلطات و المقبلات.
أن يكون المحل الذي تعد فيه المأكولات مستوفياً للشروط الصحية المطلوبة لإعداد و تجهيز و توريد الوجبات
بناءً على موافقة من فريق وزارة البلدية و البيئة.
يلتزم المورد بتقديم شهادات صحية سارية المفعول و رخص مزاولة المهنة لجميع العاملين في المقصف المدرسي
و المنشأة الغذائية.

شروط خاصة بالوجبة الغذائية:

توفير أصناف غذائية يومية: الساندويتشات و الفطائر، المشروبات (الحليب، العصير، الماء)، السلطات و
المقبلات، الخضروات و الفواكه.
توفير أصناف غذائية مرة في الأسبوع: البسكويت، الكيك، الكرواسون، الوجبات الخفيفة.
توفير البيانات الغذائية للأصناف المقدمة في المقصف المدرسي.
يجب أن تحتوي جميع الأصناف الغذائية على المعايير الغذائية المطلوبة.
يلتزم المورد بالأسعار المحددة من قبل وزارة التعليم و التعليم العالي.

شروط مالية:

تأمين ابتدائي: وجوب تقديم خطاب ضمان مصرفي صادر من أحد البنوك العاملة في دولة قطر بقيمة (10000)
ريال قطري صالح لمدة (120) يوماً، يتم دفعه مع بداية تقديم الطلب.
تأمين نهائي: يتم تحديد قيمة الضمان المصرفي وفقاً لعدد المدارس التي يؤهل المورد لإدارة مقاصفها.

تقديم طلبات التأهيل:

يمكن الحصول على نسخة من وثائق التأهيل المسبق من: قسم المشتريات- الدور الأول- برج وزارة التعليم و
التعليم العالي- (الدفنة) خلال أوقات الدوام الرسمية؛ وذلك مقابل دفع مبلغ و قدره (500) ريال قطري غير قابل للرد.
آخر موعد لاستقبال الطلبات هو الساعة الواحدة من ظهر يوم الأحد الموافق (30/ يونيو/ 2019م)، و لن يتم
استقبال أي طلبات تأهيل بعد هذا الموعد.

للاستفسار: إدارة الصحة و السلامة - الدور (21) - برج وزارة التعليم و التعليم العالي (الدفنة).

رقم الهاتف: 44044392 - 44044397

عنوان البريد الإلكتروني: h.alromaihi@edu.gov.qa



Qatar.edu

@Qatar_edu

Qatar_edu

eduqatar



Announcement

The School Canteens Committee of the Ministry of Education & Higher Education announces the desire to Qualify specialized Catering and Food Supplies Companies to supply meals to the School Canteens for the year 2019/2020

To supply food items to school canteens, according to the following conditions and specification:

General Conditions:

The food supplying to the school canteens shall start with the beginning of the academic year 2019/2020 on Sunday August 25, 2019.

The company will be qualified to provide the service to a limited number of schools, because schools will be distributed in clusters according to geographical zones.

Supplier Specific Conditions:

Supplier should have a commercial registration and a valid commercial license issued by the competent authorities.

Should have the ability & financial means & human resources necessary for the supplying & he is required to prepare the meals in the same place that has the approval from the concerned authorities.

The supplier must be ready to provide the service from the date of approval.

The supplier must submit the guarantees within a week of informing him of the approval of the delivery.

Supplier is not permitted to deal with subcontracted suppliers in preparing and processing prepared food such as sandwiches, pastries and salads.

Restaurants should meet the required health conditions in making, preparing and delivering meals based on the approval of the Ministry of Municipal and Environment.

Supplier is obliged to provide valid Health certificates and licenses of practicing the profession for all workers of preparing and serving the meals.

Meals Specific Conditions:

Food Items Supplied Daily: Sandwiches, Pies (Fatayir), Drinks (milk, juice, water), Salads, Vegetables and Fruit.

Food Items Supplied Weekly: Biscuits, Cakes, Croissant, and Snacks.

Provide nutrition facts of all food items offered in the school canteen.

All food items must meet the required food standards.

The supplier shall adhere to the prices/rates specified by the Ministry of Education and Higher Education.

Financial Conditions:

Primary insurance: A bank bond letter issued by an operating bank in the State of Qatar for the value of QR 10,000 (Ten Thousand Qatari Riyals Only), valid for 120 days, to be furnished on the date of application.

Final insurance: The value of which to be determined according to the number of schools the supplier is qualified to manage its canteens.

Applying for Qualification:

A copy of the qualification documents can be obtained from the Purchase Section, first floor, MOE Tower (Dafna) – during official working hours, against the payment of QR 500, non-refundable.

The closing date for receiving applications is at 1:00 pm on Sunday, June 30, 2019. No applications shall be admitted after the set date and time.

For Further Enquiry, Please Contact:

Department of Health & Safety, 21st Floor, MOE Tower (Dafna)

Telephone: 44044392 - 44044397

Email: h.alromaihi@edu.gov.qa



Qatar.edu



@Qatar_edu



Qatar_edu



eduqatar

www.edu.gov.qa